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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:92 Betesinventering i brandområde

Sensommaren 2014 brann 14 000 hektar skog upp i Västmanland. Det var den 
då största skogsbrand som Sverige bevittnat under modern tid.

Av all denna mark bildades det sedan ett naturreservat på 6 420 hektar som 
kommer att återskogas i sin egen takt. På den mark som inte reservatsbildats 
sker en återplantering av skog av privata markägare. Storleken på det 
sammanlagda området är helt unik, och här har en kompetens som inte funnits 
sedan tidigare byggts upp. 

Sedan branden 2014 har Skogsstyrelsen fått ett uppdrag att särskilda pengar ska 
riktas till detta forskningsprojekt. I 2019 års regleringsbrev saknas detta 
uppdrag. Nu riskeras därför att en unik forskningsserie avbryts, och värdefulla 
investeringar blir meningslösa och ett slöseri med skattemedel.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson följande: 

 

Avser statsrådet att säkerställa att Skogsstyrelsen fortsätter med sin 
betesinventering i Västmanlands brandområde från 2014?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-01-31
Besvaras senast
2019-02-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


